



OmniHub[®]

»» Smart Pool & Spa Control
»» Contrôle intelligent de piscine
et de spa

THE EASIEST WAY TO ADD CONTROL
TO EXISTING POOLS & SPAS

LA FAÇON LA PLUS FACILE D'AJOUTER
UN SYSTÈME DE COMMANDE DES
PISCINES OU SPAS EXISTANTS



EXPERT LINE

✓ NOT SOLD ONLINE

✓ 3+ YEAR WARRANTIES

✓ PARTS & LABOR COVERAGE



OMNIHUB® IS THE EASIEST WAY TO ADD SMART CONTROL TO EXISTING POOLS & SPAS.

OmniHub offers control of a full range of pool and spa equipment, including pumps, heaters, lighting, sanitization, water features and more, right from a smartphone or tablet. OmniHub installs in just a few hours and is easy to configure with existing equipment, saving both time and hassle.

OMNIHUB EST LA FAÇON LA PLUS FACILE D'AJOUTER UN SYSTÈME DE COMMANDE INTELLIGENT À DES PISCINES OU SPAS EXISTANTS.

OmniHub permet de contrôler plusieurs appareils de piscine et de spa, dont des pompes, des chauffe-piscines, un système d'éclairage, un système d'assainissement, des aménagements aquatiques et bien plus encore, et ce, directement depuis un téléphone intelligent ou une tablette. Le système OmniHub s'installe en quelques heures seulement et se configure facilement avec des appareils existants, ce qui permet d'économiser du temps et d'éliminer les désagréments.



PUMPS

Control variable-speed

Contrôler le débit



HEATER

Adjust temperature

Ajuster la température



LIGHTS

Dim, schedule or change colours

Changer les couleurs et choisir les thèmes



SALT SYSTEM

Monitor salt & set chlorination

Régler et suivre la teneur en sel



CLEANER

Schedule cleanings

Programmer les nettoyages



WATER FEATURES

Set schedules & themes

Contrôler le système d'éclairage et les thèmes



SPA

Switch to spa mode

Passer en mode spa



Simple five-step installation for pool professionals.

Une installation facile en cinq étapes pour les spécialistes de piscines.

- 1 Mount Wiring Base Unit and Control Pad.
Installez la base de raccordement électrique et le panneau de commande.

Replace equipment (such as heater or pump), if applicable. Detach power from the filter pump (or other high powered equipment) and make wiring connections to the Wiring Base Unit. Run the supplied 6-ft whip from the Wiring Base Unit to the equipment.

- 2 Remplacez les appareils (tels que chauffe-piscine ou pompe), s'il y a lieu. Détachez l'alimentation électrique de la pompe du filtre (ou tout autre appareil de grande puissance) et connectez les câbles à la base de raccordement électrique. Utilisez le câble de 6 pi fourni pour connecter la base de raccordement à l'appareil.

Replace existing light switch with Omni Smart Relay or install Smart Relay in line with controlled equipment.

- 3 Remplacez l'interrupteur existant par un relais intelligent Omni ou installez le relais intelligent en ligne avec l'appareil à contrôler.

Connect control wires from the controlled equipment—including Control Pad, Smart Relay

- 4 Raccordez les fils de commande de l'appareil à contrôler, y compris le panneau de commande, les câbles du relais intelligent, les câbles de la pompe VS, les capteurs et les câbles de l'actionneur, à la base de raccordement électrique.

Pair Wi-Fi® and configure Control Pad.

- 5 Connectez au Wi-Fi et configurez le panneau de commande.
-



Control Pad can be wall-mounted, features an intuitive touchscreen interface and maintains pool pad control even without internet connection

Le panneau de commande peut être installé sur le mur et comprend une interface intuitive à écran tactile qui permet de contrôler les appareils de piscine même sans connexion Internet.

Wiring Base Unit offers connections for both high and low voltage wiring for easy configuration with different types of equipment

La base de raccordement électrique offre des connexions pour des câbles à haute et basse tension, ce qui facilite la configuration avec différents types d'appareils.

App offers total control from anywhere

L'application offre un contrôle complet, où que vous soyez, à partir de votre iPhone, iPad et Android.

Smart Relay converts existing equipment for control with OmniHub, such as Hayward® single-speed pumps and lights (can connect up to three Smart Relays for additional control)

Le relais intelligent convertit les appareils existants pour qu'ils puissent être contrôlés grâce au système de commande OmniHub, comme les lumières et pompes à une vitesse de Hayward.

.....

The smartest way to upgrade any pool or spa.

La façon la plus intelligente de mettre à niveau une piscine ou un spa.

.....

OMNIHUB SMART POOL CONTROL PRODUCT LINE

PRODUCT NAME	MODEL NUMBER	DESCRIPTION	WARRANTY
OmniHub	HLOMNIHUB	OmniHub wiring base unit, control pad and one smart relay	3 years
OmniHub Spa Kit	HL485SPAKIT	Two valve actuators and one smart relay	3 years
OmniHub Smart Relay Kit	HLH485RELAY	Omni® smart relay kit, includes 1 smart relay, J-Box, and 6' whip	3 years

VARIABLE-SPEED PUMPS WITH SMART POOL CONTROL

PRODUCT NAME	MODEL NUMBER	DESCRIPTION	WARRANTY
TriStar® VS 950 Omni	HL32950VSP	2.70 HP variable-speed pump with OmniHub	4 years
TriStar VS 900 Omni	HL32900VSP	1.85 HP variable-speed pump with OmniHub	3 years
Super Pump® VS 700 Omni	HL2670020VSP	1.65 HP variable-speed pump with OmniHub	3 years
MaxFlo® VS 500 Omni	HL2350020VSP	1.65 HP variable-speed pump with OmniHub	3 years

SALT CHLORINATION WITH SMART POOL CONTROL

PRODUCT NAME	MODEL NUMBER	DESCRIPTION	WARRANTY
AquaRite® 940 Omni	HLAQR940	AquaRite 940 with OmniHub smart pool control and Omni daughter board. Includes 40,000 gallon Extended Life TurboCell®	5 years
AquaRite Omni Daughter Board	HLAQRPCB	Omni daughter board for existing AquaRite installation upgrades. OmniHub sold separately	5 years



HEY GOOGLE®, TURN ON THE SPA.

OmniHub works with popular voice control systems like Amazon® Alexa® and Google Home® for total pool control from the devices you already use.

OmniHub fonctionne avec des systèmes domotiques populaires comme Alexa d'Amazon et Google Home, ce qui en fait un ajout facile à tout domicile intelligent.

» haywardpool.ca » 1-888-238-7665

Pumps » Filters » Heaters » Cleaners » Sanitization » Automation » Lighting » Water Features » White Goods

Hayward, Hayward & Design, the H Logo, OmniHub, Omni, Super Pump, MaxFlo, AquaRite, TriStar and TurboCell are registered trademarks of Hayward Canada and Hayward Industries, Inc. Google® and Google Home® are trademarks of Google, LLC., and Amazon® and Alexa® are trademarks of Amazon Technologies, Inc. Neither of these companies is affiliated with Hayward Industries, Inc. nor endorses this product. © 2020 Hayward Industries, Inc.

LITOMNIHUB21C

